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                                      Z A P I S N I K 
SA XVI.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

održane dana  26. srpnja 2023.g. (srijeda) u  Gradskoj  vijećnici 

s početkom u 09,00 sati 

 

 

Sjednici nazočni: 

    

1. Matej Gušćić-predsjednik 

2. Eugen Dabo 

3. Smiljana Čemeljić-Šuljić 

4. Marin Datković 

5. Aleksij Škunca 

6. Teo Veličan 

7. Mladen Tamarut 

8. Ante Dabo 

9. Antonio Datković 

10. Tomislav Vidas 

11. Vesna Šonje Allena 

 

Odsutni vijećnici: 

1. Zlatko Vidas 

2. Josip Škunca 

 

Ostali nazočni: 

1. Ivan Dabo, gradonačelnik 

2. Ivana Kurilić, pročelnica 

3. Silvija Hodak Tuzer, pročelnica 

4. Ante Dabo, pročelnik 

5. Spomenka Tamarut, pomoćnica pročelnice 

6. Ivica Peranić, direktor TD Arburoža d.o.o. 

7. Neven Korda, direktor TD Komunalije d.o.o. 

8. Lucie Zubović, referent 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne te 

izvršio prozivku kojom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika.  

Zatim je pozvao gradonačelnika Ivana Daba da podnese izvješće o aktivnostima gradske 

uprave od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo istaknuo je najbitnije aktivnosti kroz vrijeme od zadnje održane  

sjednice: 

29.5. održan sastanak sa županom na temu prezentacija EU projekata, 

30.5. Udruga gradova na temu lokalne samouprave, 

01.6. Zagreb, prijem u povodu proslave Papinskog dana, 
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02.6.  Varaždinske  Toplice, međunarodni skup o zdravstvenom turizmu, 

09.6.  predsjednik Općinskog suda Zadar Mario Pešić, problem s obnovom zemljišnih knjiga, 

12.6.  Dan Grada Novalje, otvorenje Lučkog pristaništa Žigljen, 

14.6.  Središnji državni ured za demografiju i mlade radi potpisa Ugovora o financiranju     

          projekta dječjeg vrtića, 

16.6.  Izložba paške ovce i paškog sira, 

23.6.  sastanak s dožupanicom u vezi najma poslovnog prostora, kadrovskih rješenja Ureda za    

          gospodarstvo Novalja, Dom zdravlja Novalja, 

26.6. Ministarstvo prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine, ministar Branko    

         Bačić, 

28.6. Budimpešta, obilježavanje 10 godina članstva u EU, 

03.7. Zagreb, Novaljski trijatar, 

04.7. Brusell 

06.7. Ministarstvo turizma i sporta, obilježavanje 70 godina organiziranog bavljenja turizmom            

         - projekt Pag Outdoor, 

         - projekt interpretacijski centar u Gradskom muzeju, 

         - rekonstrukcija i  dogradnja sportskog  centra CISSA, 

13.7. koordinacija za projekt Primorske ulice, 

14.7. Ministarstvo obrazovanja, tema rekonstrukcija i dogradnja O.Š. A. G. Matoša Novalja,  

         natječaj je otvoreni trajati će sve do lipnja 2024. godine, 

         Proširenje dječjeg vrtića Carić, projektira se 4 odjeljenja, objekt bi se dogradio u sklopu      

         postojećeg dječjeg vrtića, 

         Dobili smo suglasnost za radno mjesto logopeda i pedagoga u osnovnoj školi, 

27.6. Split, Ugovor iz integriranog teritorijalnog programa, 150 mil. eura ukupno, nama je 

dodjeljeno 8,5 mil. eura za period od 2024. – 2026.g., a namjena je revitalizacija javne 

društvene infrastrukture, razvoj zelene i plave infrastrukture, energetska učinkovitost i 

poticanje korištenja obnovljivih izvora enrgije, izgradnja poslovnih zona za otočke županije. 

Turizam; u odnosu na turističku sezonu 2022.g.  statistika pokazuje povećanje po svim 

pokazateljima, noćenja, dolasci. 

Aglomeracija; Radovi u Metajni su odgođeni u dogovoru s mjesnim odborom, radi velikog 

broja automobila, a na starom putu od Zubovića do Metajne se radovi i dalje izvode kao i na 

precrpnoj stanici Komorovac i ribarskoj luci u Novalji. 

Zbog velikog broja neupisane djece u dječji vrtić dio djece će  podijeliti po odjeljenjima u 

matičnom vrtiću u Novalji, a priprema se i dokumentacija za početak rada vrtića u zgradi 

Plovanije u Zubovićima za što smo dobili i suglasnost biskupije. 

Za otkup UZV aparata u Domu zdravlja Novalja napravljena je donatorska akcija uz 

sudjelovanje Turističke zajednice, Županije Ličko-senjske, Arburože i Komunalija i u visini 

od 480.000 kuna biti će trajno otkupljen. 

Slijede druge aktivnosti, 28. srpnja u Opatiji je sastanak turističkog sektora sa predsjednikom 

Vlade RH, ministricom turizma i dopredsjednicima Vlade. 

23. srpnja imat ćemo sastanak sa ministrom Olegom Butkovićem radi izgradnje novog objekta  

Lučke kapetanije u Novalji. Grad će izraditi projektnu dokumentaciju, a izgradnja će se  

financirati tripartitno Ministarstvo, Lučka uprava, Grad Novalja. 

Također očekujemo sastanak sa ministrom Brankom Bačićem a vezano za izdavanje isprava 

podobnih za uknjižbu za Lovački dom Jarebica, Vatrogasni dom Metajna, Društveni dom 

Kustići i edukativna promatračnica u Lunjskim maslinicima. 

Očekuje se dolazak direktora Hrvatskih cesta Josipa Škorića na temu rotora Žigljen – Caska – 

Novalja i rotora Južni ulaz u Novalju od rotora Novalja pa do trajektnog pristaništa Drljanda. 

Još su tu dva rotora Zrće i Gajac koji bi mogli ove jeseni krenuti s aktivnostima. 
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AKTUALNI SAT 

Vijećnik Antonio Datković 

1. Problem ovaca u Metajni koje lutaju bez nadzora i vlasnika, ne provode se aktivnosti. 

Kako riješiti problem ovaca u dvorištu? 

Pročelnik Ante Dabo 

1. Problem je jer komunalni redari ne mogu pokriti cijelo područje grada. Luna ima isti 

problem, samo jedan redar ima odobrenje za pušku, a on ne može ići sam,  većina tih 

ovaca nema ni markicu pa onda nema se koga ni kazniti. Kontaktirali smo razne 

udruge i nitko ne žali to meso preuzeti.  Ove jeseni će se više baviti s tim problemom. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Ja bi apelirao jer se to ponavlja više godina. Razumijem nedostatak radne snage ali redar koji 

ima ovlaštenje komunalni redar nije došao u Metajnu. Kako da netko riješi ovaj problem, 

moja majka je u očaju uhvatila jednu ovcu i vezala je, što da radi? 

 

Pročelnik Ante Dabo 

Kad se takvo što dogodi imate pravo zadržati ovcu i zvati nas da dođemo mi ćemo postupiti. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Mislim da ne bi bilo lipo da se po mjestu ide puškom, morati ćemo oformiti ekipu koja će se 

baviti aktivnostima oko tog problema. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

2. Županijski ured za poljoprivredu i gospodarstvo ozbiljno je pod kapacitiran kao i 

policija. Odgovor je da ne mogu naći ljude. Da li Grad može utjecati na Županiju da se 

nađe neko rješenje? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Jedna djelatnica u Uredu za gospodarstvo je otišla i još je na godišnjem odmoru. Čim 

prođe godišnji odmor Županija raspisuje natječaj. U međuvremenu su dolazili 

djelatnici iz Županije i preuzeli za rješavanje određene predmete. U vezi MUP-a 

znamo koliko je potrebno da bi i još pet ljudi bilo malo. Sad se poduzimaju koraci za 

raspisivanje natječaja.  

Dao sam ideju, lani smo imali 42 policajca, a ove godine 62 koje mi financiramo 

smještaj, a mi bi financirali smještaj i za nekoliko administratora koji bi odradili ove 

poslove. 

Vijećnik Antonio Datković 

3. Po iznesenoj statistici je sezona bolja u odnosu na prošlu godinu u prvih sedam 

mjeseci. Moj dojam nije takav, hoteli, restorateri također. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Ja ovdje iznosim službene podatke Turističke zajednice Grada Novalje. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

1. Neuralgična točka prometa u Novalji  je Obilaznica. Studija prometa je pokazala da je 

to najprometniji pravac na području Grada. Izgradnjom Plodina,  silni je promet 

Obilaznicom i skretanje u poslovnu zonu jer na izlazu s raskršća imate ulaz u veliki 

trgovački centar Plodine. Nama je to sad najveći problem jer je tu i benzinska pumpa 

Što se planira i što se napravilo po pitanju tog prometnog raskrižja? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Studija prometa koju ste vi napravili prije 4 godine i ako ste slušali moje izlaganje vezano za 

južni ulazak u Grad i koji bi se problem time riješio. 
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Kad je u pitanju objekt Plodine je nastao i zaposlit će 45 ljudi koji će dobiti radno mjesto. Svi 

korisnici usluga imati će širu paletu ponude i lakše doći do toga.  

Jeste li vi diktirali u graditeljstvu tko će dobiti, a tko neće dobiti dozvolu? 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Mi smo slali komunalno redarstvo na svako gradilište koje je bez građevinske dozvole i 

prijavljivali građevinskoj inspekciji, to je nadležnost komunalnog redara. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Mi smo isto svjesni da bi bilo dobro prebaciti akcenat na  zapadni dio grada da bi se rasteretio 

ovaj dio i izmjenama Prostornog plana predvidjeti takve sadržaje. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

Ja nisam postavio pitanje o južnom ulasku u grad ja sam pitao o najkritičnijem ulasku u grad 

tj. skretanje s Obilaznice u poduzetničku zonu i kako mislite riješiti taj problem? 

 

2. Što ćemo sa bombicama ugljičnog monoksida za koje je bila zabranjena prodaja. Vi 

ste bili rekli da će ubrzo doći rješenje o zabrani za ovu godinu. Što se događa, na dva 

javna mjesta u gradu na Trgu Loža i Plasici su se javno prodavale čak i sprave za 

napuhavanje i konzumiranje toga. Što je Grad napravio da se spriječi prodaja? 

 

Pročelnica Ivana Kurilić  

Zatražili smo od Ministarstva i dobili rješenje o zabrani prodaje. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Kad se odvijao Hide out na svim koordinacijama se razgovaralo o tome i svi znaju da je 

prodaja zabranjena.  

Neka kaže pročelnik da li je to uočeno i da li je to u domeni komunalnog redarstva, Grad to ne 

potiče nikako i smatram da je to loše. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Ja nisam pitao da li vi podržavate ili ne već što ste učinili. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

U svezi prodaje bombica na javnom mjestu i o poduzimanju dobiti ćete izvještaj u pismenoj 

formi na idućoj sjednici. 

 

Pohod Državnog inspektorata koji je praćen RTL-ovom TV, nisu stradali smo novaljski 

ugostitelji koji su prikazani kao da truju goste nego je u javnost  poslana jako ružna sliku i 

dojam o Novalji. Dok ste Vi gradonačelniče da glavnim državnim inspektorom ručali u 

jednom poznatom restoranu, možda niste znali da je baš tada bilo bitno utjecati da se RTL 

makne od inspektora.  

Kad se već to desilo zašto kao gradonačelnik niste reagirali u javnosti i bar na neki način 

sanirali tu medijsku štetu u Novalji ili bar potaknuli predsjednika ceha ugostitelja da izda 

priopćenje. Poslije Novalje išli su za Rab i tamo nije bilo RTL-a. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ja nisam bio na ručku s glasnim državnim inspektorom. Prošle godine su u ovakvoj akciji bila 

42, a ove godine 62 inspektora i glavni državni inspektor je bio ponosan da je on osobno bio 

na čelu te inspekcije.  
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Tjedan dana prije ove akcije glasni državni inspektor bio je u Novalji i održao sastanak s 

inspektorima. Kad je počela akcija glavni državni inspektor pozvao me na kavu, nisam ja 

njega zvao. U razgovoru sam postavio pitanje zašto akcija mora svake godine krenuti iz 

Novalje, što ne bi jedne godine sa Krka, jedne sa Hvara ili Brača, a drugo pitanje je bilo zašto 

ne tempiraju akciju od 10. do 20. svibnja da bi educirali ljude i da se na vrijeme mogu 

pripremiti i sve uočene greške mogu ispraviti do početka nove turističke sezone. 

Ja svoj posao radim, razgovarali smo, pokušavali smo i ništa se ne može napraviti. 

RTL, nit sam ih vidio, pratio niti znam, medijska šteta je ali najveća šteta je zakidanje 

gospodarstvenika za osnovno pravio da mogu prikupiti financijska sredstva i loša je poruka 

zatečenim  gostima da je inspekcija ispred uslužne djelatnosti. 

Ograđujem se i smatram da su Vaše insinuacije o mojoj ulozi u ovome nepotrebne i  iduće 

godine će se nešto promijeniti. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Zašto sve ovo niste rekli javno sutradan nakon što su inspekcije i RTL izvršile pohod i zaštitili 

građane i destinaciju tj. bar sanirali donekle štetu. Sada nama na Gradskom vijeću držite 

predavanja o tome kako ste vi protiv toga. 

 

Nakon aktualnog sata predsjednik Matej Gušćić predložio je verifikaciju Zapisnika sa XV. 

Sjednice Gradskog vijeća. 

Verifikacija Zapisnika s XV. sjednice  Gradskog vijeća od 26. svibnja 2023.g. izvršena je bez 

primjedbi. 

Vijećnici 4 (četiri) stranke LiPO napustili su sjednicu tako je sjednici nazočno 7 (sedam) 

vijećnika. 

 

 

 

DNEVNI RED 

1. Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu s projekcijama 

za 2024. i 2025. godinu. 

2. Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Programa održavanja komunalne infrastrukture 

na području Grada Novalje za 2023. godinu. 

3. Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Programa građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za  2023. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 

2023. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   za 

2023. godinu. 

6. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 

2023. godinu. 

7. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu. 

8. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u području djelovanja udruga 

građana za 2023. godinu. 

9. Prijedlog Odluke o  Izmjeni i dopuni Odluke o izradi VI. Ciljanih izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Novalje. 

10. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja – IVAL PROJEKT d.o.o.  

11. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja – MARIS GRADNJA d.o.o. 
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12. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja - SLOBODAN TRCOL vl. obrta 

G.P.D. TRCOL, Novalja. 

13. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja -  OIG d.o.o.  

14. Prijedlog Odluke o promjeni namjene javne površine dijela nekretnine k.č. br. 20178 

k.o. Novalja I. 

15. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi na dijelu  k.č. br. 

4806 k.o. Barbat. 

16. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske 

knjižnice Novalja. 

17. Izvješće uprave o poslovanju trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja za 2022. 

godinu. 

18. Izvješće uprave Društva Komunalije d.o.o. Novalja za 2022. godinu. 

 

 

 

AD/1 Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu  

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut upoznala je vijećnike sa svim izmjenama do kojih 

je došlo u odnosu na Proračun donesen 20. prosinca 2022. godine. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je I. izmjene i dopune 

Proračuna Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/2 Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Novalje za 2023. godinu 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Ante Dabo u uvodnom izlaganju poznao je 

vijećnike sa prijedlogom koji se mijenja u skladu s izmjenama Proračuna, a ovim su 

izmjenama  obuhvaćeni svi radovi na održavanju nerazvrstanih cesta, javnih površina na 

kojima nije dopušten promet motornih vozila, građevina javne odvodnje oborinskih voda, 

javnih zelenih površina, održavanja i čišćenja plaža, građevina, uređaja i predmeta javne 

namjene, čistoće javnih površina, javne rasvjete te tekuće i investicijsko održavanje 

komunalne infrastrukture po mjesnim odborima. Ukupna vrijednost Programa povećava se 

za 270.000,00 eura te nakon predloženih izmjena iznosi 2.099.400,00 eura. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni i 

dopuni Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Novalje za 

2023. godinu 

 

AD/3 Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Programa građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za  2023. godinu 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Ante Dabo upoznao je vijećnike s prijedlogom kojim 

se mijenjaju stavke u Programu građenja za 2023.g., a u skladu s izmjenama u Proračunu. Ukupno 

planirani iznos za realizaciju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu iznosi 8.144.000,00 

eura. Ovom izmjenom i dopunom Ukupno planirani iznos za realizaciju Programa građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2023. godinu iznosi 8.580.000,00 eura. 
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Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni i 

dopuni Programa građenja objekata i uređaja  komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu 

 

AD/4 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s programom prema kojem se 

raspoređuju sredstva za financiranje aktivnosti obrazovanja. Ovim prijedlogom povećava se 

stavka za financiranje javnih potreba u osnovnoškolskom i srednjoškolskom obrazovanju, a 

stavka za financiranje javnih potreba u predškolskom obrazovanju se smanjuje, a sve u skladu 

s izmjenom proračuna. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca kao ravnatelj osnovne škole upoznao je vijećnike sa 

trenutnom situacijom te rekao da je produženi boravak bio određen do kraja nastavne godine i 

to je sad isteklo. Škola je zatražila od ministarstva odobrenje za otvaranje radnog mjesta 

logopeda jer je sve veća potreba za timovima stručnih suradnika. Drugi obrazovni materijal; 

treba objaviti i objasniti roditeljima, rekao je , sad je vrijeme da se na to skrene pozornost. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo7 

vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za  Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni 

Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2023. godinu 

 

AD/5 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   

za 2023. godinu  

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

prema kojem se mijenjaju stavke u programu prema kojem se financiraju aktivnosti kulture i 

to u skladu s izmjenama i dopunama proračuna. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Novalje   za 2023. godinu  

 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i 

zdravstvu za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju iznijela je prijedlog za izmjenu 

programa prema kojem se raspoređuju sredstva za aktivnosti  socijalne skrbi i zdravstva koja 

se ovim izmjenama povećavaju u skladu s izmjenama proračuna. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2023. godinu 
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AD/7 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju iznijela je prijedlog za izmjenu 

programa prema kojem se raspoređuju sredstva za financiranje aktivnosti Zajednice sportova i 

održavanja stadiona Cissa. Ovim izmjenama sredstva za potrebe sportskih aktivnosti se 

povećavaju u skladu s izmjenama proračuna. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni 

Programa javnih potreba u sportu za 2023. godinu 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Programa javnih potreba u području djelovanja 

udruga građana za 2023. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju iznijela je prijedlog za izmjenu 

programa prema kojem se raspoređuju sredstva za financiranje aktivnosti Udruga na području 

Grada Novalje za što je ovim izmjenama i dopunama proračuna predviđeno povećanje u 

skladu s izmjenama proračuna. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić pozvao vijećnike 

na glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o I. izmjeni 

Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana za 2023. godinu 

 

 

AD/9 Prijedlog Odluke o  Izmjeni i dopuni Odluke o izradi VI. Ciljanih izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Grada Novalje 

Voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje Gordana Vuković upoznala je vijećnike s 

prijedlogom Odluke o izradi VI. Ciljanih Izmjena i dopuna Plana koji se mijenja i dopunjuje 

na način da se u članku 3. gdje su definirani razlozi za izradu VI. Ciljanih Izmjena i dopuna 

Plana te u članku 6. gdje su definirani ciljevi i programska polazišta za izradu V. Izmjena i 

dopuna Plana iza zadnje alineje  dodaju nove alineje koje glase: 

„- razmatranje redefiniranja prostornih pokazatelja unutar ugostiteljsko-turističke zone T1 u 

naselju za hotel Liberty, 

- razmatranje mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 1624/15 i 1624/26 sve k.o. Novalja iz 

ugostiteljsko-turističke namjene T1 u naselju u građevinsko-područje naselja, 

- razmatranje mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 1135/1, 1134/1 i 1134/3 sve k.o. 

Novalja iz građevinskog-područja naselja u ugostiteljsko-turističku zonu u naselju, 

- revidiranje neizgrađenih neuređenih dijelova građevinskih područja naselja prema pristiglim 

zahtjevima.“ 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o  Izmjeni i 

dopuni Odluke o izradi VI. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Novalje 
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AD/10 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja – IVAL PROJEKT d.o.o.  

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike sa procedurom odnosno javnim 

natječajem za prodaju čestica u zoni Zaglava Prozor. Odlukom Gradskog vijeća, KLASA: 

944-03/23-01/26, URBROJ: 2125-6-02/01-23-1 od 26. svibnja 2023.g. raspisan je natječaj za 

prodaju nekretnine, te je tekst natječaja objavljen u dnevnom tisku (Zadarski list), na web-

stranici i oglasnoj ploči Grada Novalje dana 29. svibnja 2023.g. Po pregledu ponuda 

Povjerenstvo je dana 20. srpnja 2023. g. izradilo izvješće i isto dostavilo gradonačelniku rad 

upućivanja prijedloga odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja Gradskom vijeću Grada 

Novalje u odnosu na k.č. k.č.br. 3405/382 kamenjar Zaglava, k.č.br. 3405/383 kamenjar 

Zaglava, k.č.br. 3405/392 kamenjar Zaglava k.č.br. 3405/396 kamenjar Zaglava i k.č.br. 

3405/396 kamenjar Zaglava. 

Slijedom navedenog, predlaže se donošenje Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u 

odnosu na ponuditelja IVAL PROJEKT d.o.o. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja – IVAL PROJEKT d.o.o.  

 

D/11 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja – MARIS GRADNJA d.o.o. 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom kojim se predlaže da se 

ponuda društva MARIS GRADNJA d.o.o., Zadarska ulica 11D, Novalja, OIB: 01435704002 

prihvati kao najpovoljnija ponuda u odnosu na k.č.br. 3405/387 Zaglava sa 31351 m2 i to 

kamenjar sa 31236 m2, gospodarska zgrada Zaglava sa 69 m2, gospodarska zgrada Zaglava sa 

23 m2, gospodarska zgrada sa 23 m2, u površini od 6968 m2 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja MARIS GRADNJA d.o.o. 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja - SLOBODAN TRCOL vl. 

obrta G.P.D. TRCOL, Novalja 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer iznijela je prijedlog za prihvaćanje ponude Slobodana 

Trcola, vlasnika obrta G.P.D. Trcol, Novalja, Novalja, Čiponjac III/1, kao najpovoljnije u 

odnosu na k.č.br. 3405/387 Zaglava sa 31351 m2 i to kamenjar sa 31236 m2, gospodarska 

zgrada Zaglava sa 69 m2, gospodarska zgrada Zaglava sa 23 m2, gospodarska zgrada sa 23 

m2, u površini od 15388 m2 (na kartografskom prikazu koji prileži javnom natječaju od 29. 

svibnja 2023.g. nekretnina označena šrafurom svijetlozelene boje, a na skici koja dodatno 

prileži ovoj odluci nekretnina označena šrafurom plave boje) - Polje 4, k.č.br. 3405/388 

kamenjar Zaglava sa 17022 m2, u površini od 7716 m2 (na kartografskom prikazu nekretnina 

označena šrafurom svijetloplave boje) - Polje 6, k.č.br. 3405/399 kamenjar Zaglava sa 6641 

m2, u površini od 5806 m2 (na kartografskom prikazu nekretnina označena šrafurom sive 

boje) - Polje 10 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja SLOBODAN TRCOL vl. 

obrta G.P.D. TRCOL, Novalja 

 

AD/13 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja -  OIG d.o.o.  

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer iznijela je prijedlog za prihvaćanje ponude društva OIG 

d.o.o., Zagrebačka ulica 26, Gospić kao najpovoljnije  u odnosu na k.č.br. 3405/387 Zaglava 
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sa 31351 m2 i to kamenjar sa 31236 m2, gospodarska zgrada Zaglava sa 69 m2, gospodarska 

zgrada Zaglava sa 23 m2, gospodarska zgrada sa 23 m2, u površini od 5300 m2 (na 

kartografskom prikazu koji prileži javnom natječaju od 29. svibnja 2023.g. nekretnina 

označena šrafurom svijetlozelene boje, a na skici koja dodatno prileži ovoj odluci nekretnina 

označena šrafurom crvene boje) - Polje 4 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja - OIG d.o.o. 

 

AD/14 Prijedlog Odluke o promjeni namjene javne površine dijela nekretnine k.č. br. 

20178 k.o. Novalja I 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s odredbom članka 20. Odluke o 

zakupu javnih površina kojom je propisano da o promjeni namjene dijela javne površine u 

ugostiteljsku terasu na lokaciji gdje do tada nije bila ugostiteljska terasa, odlučuje Gradsko 

vijeće. Grad Novalja zaprimio je zahtjev vlasnika ugostiteljskog objekta „Venera“ kojim se 

traži postavljanje ugostiteljske terase ispred istog nakon čega je izvršen uvid na licu mjestu. 

Predlaže se usvojiti predmetnu Odluku o promjeni namjene javne površine dijela nekretnine 

k.č.br. 20178 k.o. Novalja – I. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko 

vijeće donijelo je Odluku o promjeni namjene javne površine dijela nekretnine k.č. br. 

20178 k.o. Novalja I  

 

AD/15 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj upotrebi na dijelu  k.č. 

br. 4806 k.o. Barbat 

Nekretnina oznake k.č.br. kčbr. 4806 Porat nerazvrstana cesta NC16 sa 1975 m2 upisana je u 

zk.ul. 1107 k.o. Barbat, za korist Grada Novalje, OIB: 85290822507, nerazvrstane ceste - 

javno dobro u općoj uporabi. 

Na dijelu iste nekretnine površine 74 m2 ukinuo bi se status javnog dobra u općoj uporabi te 

bi se istom površinom raspolagalo za korist treće osobe. 

 

AD/16 Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Gradske knjižnice Novalja 
Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike s prijedlogom kojim se Gradskoj knjižnici Novalja daje 

prethodna suglasnost na Statut. Rješenjem Ministarstva kulture od 22. svibnja 2002. godine 

(Klasa: UP/612-04/2-01-07, Ur.broj: 532-03-3/4-02-03) dana je suglasnost na Odluku 

Gradskog vijeća o osnivanju Gradske knjižnice. 

V.d. ravnatelja Gradske knjižnice izradila je prijedlog Statuta te traži prethodnu suglasnost za 

donošenje. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 7 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Zaključak o davanju 

prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske knjižnice Novalja 

 
I. 

 

 Gradsko vijeće Grada Novalje daje prethodnu suglasnost na prijedlog  Statuta Gradske 

knjižnice Novalja. 
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AD/17 Izvješće uprave o poslovanju trgovačkog društva Arburoža d.o.o. Novalja za 

2022. godinu 

Direktor Ivica Peranić u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike sa stanjem društva u 2022. 

godini u kojoj je u odnosu na 2021. godinu došlo do značajnog rasta prihoda najvećim 

dijelom u segmentu naplate usluga parkinga i pružanja komunalnih usluga i normalizacijom 

stanja nakon COVID krize. Iz iznesenog je razvidno da je društvo uspješno završilo poslovnu 

godinu i u navedenom razdoblju izvršilo značajne investicije koje društvu osiguravaju 

dugoročnu stabilnost. 

U raspravi, predsjednik Matej Gušćić upitao je koliko će društvo stajati odvoz u Biljane Donje 

te je direktor Ivica Peranić odgovorio da bi to godišnje iznosilo oko 500-700000 tona otpada, 

a za to će morati izdvojiti oko 150000 €. 

Vijećnik Aleksij Škunca zatražio je pojašnjenje o selektivnom otpadu’’’ 

Izvješće se prima na znanje i o njemu se ne glasuje. 

 

AD/18 Izvješće uprave Društva Komunalije d.o.o. Novalja za 2022. godinu 

Direktor Neven Korda upoznao je vijećnike sa poslovanjem društva tijekom 2022. godine, sa 

povećanjem prihoda za 8,8% ali i povećanje rashoda za 15,3% u odnosu na 2021. godinu. 

Upoznao je vijećnike i sa investicijama tijekom 2022. godine od kojih je najznačajniji projekt 

poboljšanja vodno komunalne infrastrukture aglomeracije Novalja. 

Po iznesenom nije bilo rasprave. 

Izvješće se prima na znanje i o njemu se ne glasuje. 

 

 

 

           Predsjednik Gradskog vijeća  

          Matej Gušćić, struč. spec. oec. 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/28 

URBROJ: 2125-6-02/01-23-2 

Novalja, 26. srpnja 2023.g.   

 

 


